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• De doelstelling van de vervanging van de sporthal moet zijn dat de nu nog ontbrekende 
zaalcapaciteit wordt aangevuld. Ons dringende advies is dan ook om te kiezen voor de 

grotere sporthal (de 67 meter variant). Een even grote (te kleine) sporthal bouwen als 
vervanging van de huidige sporthal is daarom geen oplossing voor dit probleem. De 
verdere consequenties voor het sporten in Voorschoten met instandhouding van dit 
capaciteitsprobleem hoeven we hier niet te benoemen, die zijn bij jullie bekend. 

• Indien de variant voor de grotere sporthal (de 67 meter variant) toch niet haalbaar mocht 
blijken dan zal er meer zaalruimte gecreëerd moeten worden door het bouwen van een 
ruime gymzaal. Ons dringende advies is om deze gymzaal dan dusdanig qua grootte en 
hoogte te maken zodat deze volwaardig als trainingslocatie kan worden gebruikt. De maten 
zullen dan in overleg met de sportverenigingen nader moeten worden vastgesteld. 

• De nieuwe sporthal terugplaatsen op de huidige locatie is niet alleen nadelig omdat er dan 
tijdens de sloop en bouw een dure tijdelijke oplossing moet komen, het zorgt er ook voor 

dat dure grond in het dorp niet kan worden aangewend voor woningbouw. De kosten voor 
een nieuwe sporthal kunnen vermoedelijk deels worden terugverdiend door op de huidige 
locatie nieuwe woningen te bouwen. 

• In het geval de nieuwe sporthal nabij zwembad het Wedde wordt gebouwd levert dit 
uitdagingen op rondom verkeer en parkeren. Wij adviseren om (opnieuw) de 
verkeerssituatie rondom de Weddeloop goed te laten beoordelen door een 
verkeersdeskundige om de bereikbaarheid en veiligheid te garanderen en te onderzoeken 
of daarbij parkeerplaatsen behouden kunnen blijven. 

• De Sporttafel is absoluut voorstander van het behoud van een eigen zwembad in 
Voorschoten, maar begrijpt ook dat er keuzes gemaakt moeten worden. Wij adviseren om 
deze problematiek in samenwerking met buurgemeenten zoals Leiden, Leidschendam en 
Wassenaar te onderzoeken en op te lossen. 

• Als besloten mocht worden om de nieuwe sporthal naast het zwembad te bouwen, dan 
denkt de golfvereniging graag mee over de precieze ligging. De golfvereniging denkt door 
creatief te denken geen/minimaal ruimte te hoeven in te leveren en indien nodig een 
"green" op een andere plek te kunnen aanleggen. 

• De jeu les boules vereniging wil graag een overdekte baan om te kunnen spelen. Zij vragen 
om bij het ontwerp van de nieuwe sporthal te kijken naar mogelijkheden om naast de 
sporthal een overdekte baan aan te leggen. Zij zijn ervan overtuigd dat meer mensen jeu 
les boules gaan spelen als overdekt spelen mogelijk is. Daarmee geven zij deels invulling 

aan de wens van de gemeente om meer mensen te laten sporten c.q. bewegen. 

• Tot slot nog een aandachtspunt voor de betaalbaarheid van de binnensport. De zaalhuur in 
Voorschoten is op dit moment al hoger dan het landelijk gemiddelde. Het mag niet zo zijn 
dat de binnensport straks onbetaalbaar wordt omdat de kosten voor de (nieuwe) sporthal 
en onderhoud van het zwembad in de zaalhuur worden verdisconteerd. Zaalsporten moeten 

qua contributie gelijke tred kunnen houden met andere sporten in Voorschoten, waardoor 
de zaalhuur niet harder mag stijgen dan bijv. de inflatie. 
 

Wij gaan ervan uit dat jullie deze punten mee zullen nemen tijdens jullie overleggen met de 

commissie en de raad zodat zij bij hun afwegingen zo goed mogelijk geïnformeerd zijn en weten 

wat er bij de sportverenigingen in Voorschoten leeft. 


